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obec Řevničov
zastupitelstvo obce Revničov ‘rrDJ!I

ZÁPIS
z MV. veřejného zasedání zastupitelstva obce Řevničov,

konaného dne 22. února 2021 od 18:00 hodin na Obecním úřadě Řevničov

Bod Č. 1 Zahájení zasedání

Zasedání zahájil starosta Jiří Petráček.
Přivítal přítomné zastupitele a konstatoval, že XIV. veřejné zasedání bylo řádně svoláno, koná
se v souladu s * 92 odst. 1 zákona Č. 128 2000 Sb., o cbcích, do 3 měsíců od minulého
veřejného zasedání a informace o místě, čase a navrženém ~rogramu zasedání byla v souladu
s ~ 93 odst. I zákona o obcích včas vyvěšena na úřední desce obecního úřadu a zveřejněna
i na webových stránkách obce. Přesto se zasedáni nezúčastní nikdo z řad veřejnosti.
Dále konstatoval, že je zatím přítomno 10 z 11 členu zastupitelstva (paní Malecká by měla
dorazit v pruběhu zasedání), a že zastupitelstvo obce je tedy usnášeníschopné (viz prezenČní
listina, příloha Č. 1).

Následně se dotázal ověřovatelu zápisu z XIII. veřejného zasedání, zda mají připomínky
k zápisu z XIII. veřejného zasedání. Ověřovatelé zápisu žádné připomínky neměli.

Bod Č. 2 - Určení návrhové komise, ověřovatelu zápisu a zapisovatele

Starosta navrhl, aby ověřovateli zápisu ze zasedání byli místostarostka Mgr. Hana Říhová
a pan Josef Rosenbaum, předsedou návrhové komise Ing. Jana Somolová, členy návrhové
komise místostarosta Ing. Petr Uldrych a pan Lubomír Pondělíček a zapisovatelem pan
Dominik Petráček.

Nikdo z přítomných neměl jiný návrh ani připomínku. OvČřovatel zápisu, návrhová komise
a zapisovatel byli určeni tak, jak byli navrženi.

Dále starosta přečetl následující program XIV. veřejného zasedání:
1. Zahájení
2. Určení ověřovatelu zápisu, návrhové komise a zapisovatele
3. Kupní smlouva na dodávku dopravního automobilu pro JSDH Řevničov
4. Dotace obce spolkům
5. a) Smlouva o zřízení služebnosti

b) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti
6. Diskuse
7. Závěr



Nikdo z přítomných nechtěl doplnit ani jinak upravit program jednání, o programu bylo tedy
hlasováno v navrženém znění.
Pro: 10 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Program jednání byl přijat v navrženém znění.

Body 1 a 2 programu již byly splněny, starosta proto přešel k následujícímu bodu programu.

Bod Č. 3 — Kupní smlouva na dopravní automobil pro JSDH Řevničov

*Na začátku projednávání tohoto bodu dorazila paní Jana Malecká, zastupitelstvo tak dále
jednalo v plném počtu 11 členů.

Starosta představil návrh kupní smlouvy na dopravní automobil pro JSDH Řevničov. Návrh
smlouvy dostali zastupitelé k nahlédnutí e-mailem. Stranou prodávající je společnost THT
Polička, s.r.o., se sídlem Starohradská 316, 572 01 Polička, IC: 46508147. Cena za dopravní
automobil je 2.718.870,- Kč včetně DPH, vozidlo má být dodáno do 6 měsíců od podpisu
smlouvy.
Společnost THT Polička byla vybrána na základě výběrového řízení. Cleny komise byli ze
zastupitelstva pan Loskot a místostarosta Uldrych a dále velitel výjezdové jednotky JSDH pan
Lukáš Dyntar. Rízení se zúčastnilo celkem 5 účastníků: AUTO VINKLER, s.r.o. (s nabídkou
2.723.710,- Kč), THT Polička (2.718.870,- Kč), VIS-CZECH (2 .975.995,- Kč),
TECHSPORT (2.439.079,- Kč) a SPH s.r.o. (2.878.590,- Kč). Společnost TECHSPORT jako
dodavatel s nejlevnější nabídkou nereagovala na žádost o doplnění nabídky, proto byla
z výběrového řízení vyloučena a vybrána byla společnost THT Polička jako dodavatel
s druhou nejlevnější nabídkou.
Místostarosta Uldrych doplnil, že o doplnění nabídky byla požádána i společnost THT
Polička, ta ale na rozdíl od společnosti Techsport nabídku doplnila. Společnost TECHSPORT
může ve lhůtě 15 dnů podat námitky.
Dominik Petráček se zeptal, jestli společnost TECHSPORT s obcí od podání nabídky vůbec
nekomunikovala. Starosta Petráček a místostarosta Uldrych odpověděli, že společnost
TECHSPORT vůbec na žádost obce o doplnění nabídky nereagovala. Komunikace probíhala
přes webový portál www.vhodne-uverejneni.cz, který účastníky na žádost o doplnění nabídek
automaticky upozon~íuje. Společnost TECHSPORT si tuto žádost o doplnění ani neotevřela.

Jelikož nikdo neměl další dotazy ani připomínky, navrhl starosta na základě doporučení
komise pro výběr dodavatele, aby zastupitelstvo schválilo kupní smlouvu na dopravní
automobil pro JSDH se společností THT Polička, s.r.o.

Návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje kupní smlouvu na dodávku
DA pro JSDH Revničov se společností THT Polička, s.r. o., Starohradská 316, 572 01
Polička, IC: 46508147 za cenu 2. 718.870,- Kč včetně DPH“
Pro: 11 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Zastupitelstvo schválilo uzavření uvedené kupní smlouvy.

Zastupitelstvo vzalo na vědomí vyloučení společnosti TECHSPORT, s.r.o. z výběrového
řízení na dodání dopravního automobilu pro JSDH Revničov z důvodu nedoložení
dodatečných vyžádaných podkladů.
Starosta dále navrhl, aby ho zastupitelstvo pověřilo uzavřením kupní smlouvy na dodávku DA
pro JSDH Revničov s vybranou společností THT Polička, s.r.o.



Pan D. Petráček podotkl, že toto mohlo být součástí předchozího usnesení. Starosta
odpověděl, že je vhodné oddělení usnesení, kdy zastupitelstvo schvaluje smlouvu a kdy
pověřuje někoho jejím uzavřením.
Návrh usnesení; „Zastupitelstvo obce Revničov pověřuje starostu obce uzavřením kupní
smlouvy s vybraným uchazečem (THT Polička, s.r.o.) na dodávku DA pro JSDH
Revničov.“
Pro: ti Proti: O Zdržel se hlasování: O
Zastupitelstvo pověřilo starostu uzavřením kupní smlouvy na DA pro JSDH Revničov se
společností THT Polička, s.r.o.

Bod č. 4— Dotace spolkům
Starosta sdělil přítomným, že kontrolní výbor provedl kontrolu individuálních dotací
poskytnutých obcí spolkům v roce 2020. Všechny spolky dotace vyčerpaly a doložily
příslušné doklady, jen spolek Baráčníků nevyčerpanou část dotace vrátil.

Do konce ledna 2021 měly spolky možnost podat na obec žádost o poskytnutí dotace na rok
2021. Zádosti podal Sbor dobrovolných hasičů Revničov, SK Sparta Revničov, Vlastenecko
dobročinná obec Baráčníci a Svaz zdravotně postižených Rakovník — klub Nové Strašecí.

Starosta přečetl následující návrh kontrolního výboru:
a) žádosti SDH Revničov o dotaci ve výši 50.000,- Kč na propagaci spolku a renovaci
historické techniky zcela vyhovět,
b) žádostem SK Sparty Revničov o dotace v celkové částce 73.000,- Kč (spolková činnost
60.000, dětský den 8.000, rozsvěcení vánočního stromku 2.000 a volejbalový turnaj 3.000),
zcela vyhovět,
c) žádosti Baráčníků o dotaci ve výši 40.000,- Kč (spolková činnost, MDZ, svátek matek,
oprava plotu) zcela vyhovět,
d) žádosti Svazu zdravotně postižených Rakovník — klub Nové Strašecí o dotaci ve výši
7.000,- Kč vyhovět částečně do výše 4.000,- Kč.
Celkem je tedy navrženo poskytnout dotace spolkům na rok 2021 ve výši 167.000,- Kč.

Pan D. Petráček navrhl vyhovět žádosti Svazu zdravotně postižených Rakovník — klub Nové
Strašecí zcela, tzn. částkou 7.000,- Kč. Celková částka by se tak zvýšila na 170.000,- Kč.
Nikdo z přítomných neměl námitek, proto bylo nejprve hlasováno o tomto návrhu (tzn.
vyhovět všem uvedeným žádostem zcela).

Návrh usnesení.,, Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje dotace spolkům dle návrhu
v celkové částce 170.000,- Kč“
Pro: ii Proti: O Zdržel se hlasování: O
Zastupitelstvo vyhovělo všem uvedeným žádostem spolků o poskytnutí dotací zcela (tj. 8DB
Revničov 50.000,- Kč, SK Sparta Revničov 73.000,- Kč, Baráčníci 40.000,- Kč, SZP
Rakovník — klub Nové Strašecí 7.000,- Kč.

Bod ě. 5 — Smlouvy o zřízení služebnosti

Starosta dále navrhl, aby zastupitelstvo schválilo následující 2 smlouvy:
1) smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti č. PVL-2082/2020/SML mezi obcí
Revničov (jako budoucím oprávněným), Povodím Vltavy, s.p. (jako budoucím povinným)



a Státním pozemkovým úřadem ČR (‚jako investorem) na umístění, provozování a běžné
údržby objektu mostu na pozemku p.č. 5936 zapsaném na LV 1427 pro kú. Revničov,
2) smlouvu o zřízení služebnosti č. RSD CR čj. 93/31/2021/311 10/HRE mezi obcí Revničov
(jako Obtíženým), CETIN a.s. (jako Oprávněným) a RSD CR (jako Stavebníkem) pro
přeložku metalického vedení, most event. C. 16-001-PD 50 461, Č. SAP 16010-040232 na
pozemku p.č. 5858 zapsaném na LV 10001 pro k.ú. Revničov.
Starosta obě smlouvy představil, uvedl, že návrhy smluv dostali zastupitelé e-mailem
a ukázal, kterých pozemků se smlouvy týkají.

K tomuto bodu neměl nikdo připomínky ani dotazy, starosta dal proto o schválení uvedených
smluv hlasovat.

Návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě
o zřízení služebnosti Č. PVL-2082/2020/SML mezi Povodím Vltavy, s.p., Holečkova 3178/8,
150 00 Praha 5 — Smíchov, obcí Revničov, Karlovarská 98, 270 54 Revničov a CR-SPU,
Husinecká 1024/ha, 130 00 Praha 3 — Zižkov na umístěn‘ provozování a běžné údržby
objektu mostu na pozemku p.č. 5936 zapsaném na LV 1427 pro kú. Revničov
u Katastrálního úřadu pro Stč kraj.“
Pro: 11 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Zastupitelstvo schválilo navrženou smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti.

Katastrálnípracoviště Rakovník. Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje Smlouvu o zřízení
služebnosti č. RSD CR č.j. 93/31ĺ2021/3111Q/HRE mezi CETIN a.s., Ceskomoravská
2510/19 Libeň, 190 00 Praha 9, obcí Revničov, Karlovarská 98, 270 54 Revničov a RSD
CR, Na Pankráci 546/56, 140 00 Praha 4 —Nusle pro přeložku metalického vedení, most
event Č. 16-001-PD 50 461, Č. SAP 16010-040232 na pozemku p. č 5858 zapsaném na L V
10001 pro k. ú. Revničov u Katastrálního úřadu pro StČ. kraj, Katastrální pracoviště
Rakovník“
Pro: 11 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Zastupitelstvo schválilo navrženou smlouvu o zřízení služebnosti.

Vzhledem k tomu, že se zasedání nezúčastnil nikdo z řad veřejnosti a nikdo ze zastupitelů se
nepřihlásil s příspěvky, starosta neotevřel diskusi a požádal předsedu návrhové komise, aby
přečetl usnesení z XIV. veřejného zasedání.

Po přečtení návrhu usnesení vznesl starosta dotaz, zda má někdo připomínku k navrženému
usnesení. Protože žádná připomínka nebyla, dal o přijetí usnesení hlasovat.
Pan D. Petráček namítl, že by se o souhrnu usnesení nemělo znovu hlasovat, když už
zastupitelstvo o jednotlivých usneseních hlasovalo. Uvedl, že je to postup problematický
v případě, kdy by někdo ze zastupitelů hlasoval jinak a že není v souladu s metodickým
pokynem Ministerstva vnitra. Starosta Petráček a místostarosta Uldrych odpověděli, že
zastupitelstvo závěrečným hlasováním pouze potvrzuje správnost znění textu jednotlivých
usnesení.
Pro: 11 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Usnesení bylo přijato tak, jak bylo navrženo.

Po vyčerpání programu starosta v 18:30 hodin ukončil XIV. veřejné zasedání zastupitelstva
obce Revničov. Zastupitelstvo navázalo na veřejné zasedání pracovní poradou.



Přílohy zápisu:

1) prezenční listina zastupitelů obce

2) prezenční listina občanů obce

3) usnesení z XIV. veřejného zasedání zastupitelstva obce Řevničov

4) zveřejněná informace o konání zasedání podle ~ 93 odst. 1 zákona o obcích

Zapsal dne 25. 2. 2021 ze zvukového záznamu Dominik Petráček.

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Hana Říhová

Josef Rosenbaum


